

Title (en)
Portable labeling machine.

Title (de)
Tragbare Etikettiermaschine.

Title (fr)
Machine à étiqueter portative.

Publication
EP 0058350 A1 19820825 (FR)

Application
EP 82100803 A 19820204

Priority
CH 99681 A 19810216

Abstract (en)
[origin: US4444107A] The machine comprises a print table (8) and a print head (3) which are intended for the printing of characters on labels (11) borne by a continuous strip (10). The print head (3) comprises a pusher (32), a lateral stop (29) and two detention notches (30, 31), and the print table (8) has a rotary cam (33) with return prism (34) and cocking spring (35), having three lifts (38). Upon the typing, one lift is turned by the pusher (32) and the following lift comes laterally against the stop (29). When the print head rebounds, this lift engages in a notch (30) and holds the print head spaced from the print table. This arrangement is provided to prevent a second printing of characters on the labels as a result of rebound. In a variant, the rotary cam is replaced by a reciprocating bolt.

Abstract (fr)
La machine comporte une table d'impression (8) et une tête d'impression (3) destinées à l'impression de caractères sur des étiquettes (11) portées par une bande continue (10). La tête d'impression (3) comporte un poussoir (32), une butée latérale (29) et deux crans de retenue (30, 31) et la table d'impression (8) comporte une came rotative (33), à prisme de rappel (34) et ressort d'armement (35), présentant trois levées (38). A la frappe une levée est tournée par le poussoir (32) et la levée suivante vient s'appuyer latéralement contre la butée (29). Lorsque la tête d'impression rebondit, cette levée s'engage dans un cran (30) et retient la tête d'impression écartée de la table d'impression. Ce dispositif est prévu pour empêcher une seconde impression de caractères sur les étiquettes consécutive à un rebond. Dans une variante la came rotative est remplacée par un pène à va-et-vient.

IPC 1-7
B65C 11/02

IPC 8 full level
B65C 11/00 (2006.01); **B41K 3/00** (2006.01); **B65C 1/00** (2006.01); **B65C 11/02** (2006.01)

CPC (source: EP US)
B65C 11/021 (2013.01 - EP US); **B65C 2210/0048** (2013.01 - EP US); **B65C 2210/0067** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)
[A] FR 2387788 A1 19781117 - SATO KENKYUSHO [JP]

Cited by
EP0280829A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE DE FR GB IT NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0058350 A1 19820825; EP 0058350 B1 19850502; AT E13032 T1 19850515; AU 537888 B2 19840719; AU 8049882 A 19821104;
BR 8200753 A 19821221; CA 1168192 A 19840529; CH 640190 A5 19831230; DE 3263338 D1 19850605; DE 58350 T1 19830120;
JP S57163632 A 19821007; JP S6135055 B2 19860811; US 4444107 A 19840424

DOCDB simple family (application)
EP 82100803 A 19820204; AT 82100803 T 19820204; AU 8049882 A 19820215; BR 8200753 A 19820212; CA 395288 A 19820201;
CH 99681 A 19810216; DE 3263338 T 19820204; DE 82100803 T 19820204; JP 2193182 A 19820213; US 34488082 A 19820201